
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 7. februára 2025

Prítomní poslanci:

Ospravedlnený: 
Ostatní prítomní:

Miroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana 
Ilavská, Michal Forgáč 
Bohuslav Oravec 
podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zvolané na základe žiadosti 5 poslancov podanej dňa 24.01.2025 otvoril 
starosta obce Daniel Pokrievka o 17:03 hod., ktorý privítal prítomných poslancov a hostí. Konštatoval, že je 
prítomných 5 poslancov zo 7 zvolených a OZ je uznášania schopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí Miroslav Baláž ako predseda, Ing. Dušan Strapoň a Dušana 
Ilavská ako členovia. Za overovateľov zápisnice starosta obce určil Radoslava Králika a Dianu Tomašíkovú, za 
zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
Daniel Pokrievka, starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali 
nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Radoslav Králik, Diana Tomašíková ,
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Ing. Zuzana Fleischhackerová.
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Miroslav Baláž -  predseda, Ing. Dušan Strapoň, Dušana Ilavská -  členovia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň. Diana 
Tomašíková, 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

• Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
Daniel Pokrievka, starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu 
programu:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Bytové domy- výzva pre zlepšenie podmienok bývania v obciach z Atlasu rómskych komunít Program 

Slovensko -SK-EFRR/KF/FST/ESF+ Kód výzvy: PSK-UV-009-2024-DV-EFRR
6. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Radoslav Králik. Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana 
Ilavská 5

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Dušana Ilavská, poslanec OZ: navrhla do programu doplniť bod 6. Diskusia.
O 17:06 vstúpil do rokovacej miestnosti poslanec OZ Michal Forgáč (prítomných bolo odteraz 6 poslancov) 
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z 

predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.



5. Bytové domy- výzva pre zlepšenie podmienok bývania v obciach z Atlasu rómskych komunít 
Program Slovensko -SK-EFRR/KF/FST/ESF+ Kód výzvy: PSK-UV-009-2024-DV-EFRR

6. Diskusia
7. Záver.
Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4____________________________________ ____________

Poslanci: Počet:
Za: Miroslav Baláž, Michal Forgáč, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, 5
Proti: Diana Tomašíková, 1
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh hol prijatý

K bodu 4
Daniel Pokrievka, starosta obce konštatoval, že uznesenia sa plnia priebežne. Ďalej uviedol, že poslancom bola 
predložená Správa hlavného kontrolóra obce o vykonanie kontrole, a informoval prítomných o tom, že 
vymenoval nového zástupcu starostu Dianu Tomašíkovú.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Bola už podaná žiadosť o oddelenie MŠ od ZŠ?
Daniel Pokrievka, starosta obce: Nie, ešte nemáme k tomu všetky podklady.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Máš v pláne vyhlásiť výberové konanie na riaditeľa školy? Ak nie, tak podáme 
podnet na prokuratúru pre nečinnosť.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Výberové konanie bude vyhlásené vo februári.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Uznesením č. 63/2024 OZ odporučilo starostovi zorganizovať stretnutie so 
školským inšpektorom. Vyvinul si iniciatívu v tomto smere?
Daniel Pokrievka, starosta obce: Nie, povedali sme si, že sa stretneme so školským inšpektorom, keď sem prídu 
na kontrolu. Zatiaľ tu neboli.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Uznesením č. 72/2024 sme odporučili stavebnému úradu, aby pravidelne na 
každom zasadnutí obecného zastupiteľstva informoval obecné zastupiteľstvo o činnosti stavebného úradu. Máš 
pre nás informáciu?
Daniel Pokrievka, starosta obce: Nie, toto je mimoriadne OZ zvolané len k 1 bodu.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Uznesením č. 73/2024 sme odporučili vydať súhlasné stanovisko pre zmenu 
stavby pred dokončením „Rekreačná chata“ na pozemku KNC 8897/9. Podporil si naše stanovisko?
Daniel Pokrievka, starosta obce: Obec vydala v súlade s ÚPN nesúhlasné stanovisko.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Uznesením č. 33/2024 sme odporučili starostovi zvolať stretnutie vo veci kábla 
na IBV.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Áno, konalo sa 13.9.2024. Následne sa urobila sa cenová kalkulácia, cena je 
oveľa vyššia ako odhadovaných 50.000 eur. Hľadáme financie a dodávateľa prác.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Uznesením č. 47/2024 sme schválili obchodnú verejnú súťaž na predaj V3S 
fekál.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Oznámenie o súťaži je pripravené na zverejnenie.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Uznesením č. 45/2024 OZ poverilo Komisiu životného prostredia a územného 
plánovania preveriť možnosti umiestňovania nových ubytovacích zariadení z hľadiska ÚPN a reálnej kapacity 
ATC a podať obecnému zastupiteľstvu svoje stanovisko k prenájmu pozemkov v ATC. Chcem vás informovať, 
že na tom pracujeme a stanovisko predložíme na OZ 28.2.2025.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

a) berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

b) berie na vedomie
Správu hlavného kontrolóra obce o vykonanej kontrole.

c) berie na vedomie
Informáciu starostu obce o menovaní nového zástupcu starostu: Diany Tomašíkovej.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana 
Tomašíková, 5

Proti: 0
Zdržal sa: Michal Forgáč 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 5
Daniel Pokrievka, starosta obce: Nájomné bytové domy boli skolaudované v roku 2007 a 2009, nakoľko sú 
financované zo ŠFRB musíme ich prenajímať 30 rokov. Stav bytových domov nie je dobrý, fond opráv 
postačuje len na nevyhnutné opravy kotlov, na nič viac neostane.
Dlho sme čakali na výzvu. Táto výzva je pre obec výhodná nakoľko je nulová spoluúčasť a rieši nielen 
kompletné zateplenie, výmenu strechy, okien a kotlov, opravu balkónov, ale aj iné veci.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Vyjadrujem vážne znepokojenie nad situáciou, ktorá sa momentálne udiala,



nakoľko nejde o prvý ani posledný pokus starostu a zamestnancov obce zavádzať poslancov OZ čo sa týka 
rozpočtu obce, financovania školy, financovania ATC, doprava, výstavba cesty na IBV, rekonštrukcia Domu 
smútku, prideľovanie bytov, vybudovanie oplotenia, vykonávanie činností na stavebnom úrade, vymenovanie 
riaditeľa základnej školy. Môžem tam dať tisíc bodiek, je toho naozaj veľa. Táto žiadosť, ako bola odsúhlasená 
je poslednou kvapkou. Súhlas na schválenie odoslania žiadosti bol predložený a odsúhlasený na OZ dňa 
28.11.2024, pričom poslancom bolo garantované, že obci Pribylina nevzniknú žiadne záväzky, ktoré by obec 
musela plniť v prípade získania dotácie vo výške 2,7 milióna eur. Že ide o kompenzáciu za to, že v obci máme 
MRK. Avšak po dôkladnom preštudovaní žiadosti, ktorá nám bola doručená až 21.1.2025 sme zistili, že táto 
žiadosť obsahuje viacero zavádzajúcich informácií a hlavne záväzkov, ktoré budeme budeme musieť ako obec 
plniť. Konkrétne rekonštrukcia 26 bytových jednotiek, ale z projektu je možná podpora len 22 jednotiek, 
povinnosť zamestnať 2 sociálnych pracovníkov, ubytovať min 30% obyvateľov MKR. Tieto skutočnosti boli 
pred nami zatajené, čo považujeme za vážne porušenie zásad transparentnosti a dôvery, ktoré by mali byť 
základom našej práce. Cítime sa byť oklamaní správaním pána starostu, ktorý nás neinformoval o detailoch 
žiadosti, respektíve vôbec neinformoval, ktorá bola odoslaná už 15.11.2024 na Úrad vlády. Navyše kontrolór, 
ktorý má dohliadať na zákonnosť, nestrannosť a transparentnosť, o tom zrejme vedel, a my si myslíme že nám to 
zatajil. Týmto konaním nás všetkých uviedli do omylu a hrubo zneužili svoje práva. Tento projekt mal byť 
primárne zameraný na zlepšenie sociálnej situácie rómskej komunity, avšak poslancom bol pracovníčkou 
obecného úradu odprezentovaný zámer, podľa ktorého mali byť nájomné zmluvy vyhotovené tak, aby ani jeden 
obyvateľ MRK nesplnil podmienky a tým pádom nemohol dostať ubytovanie v uvedených bytoch. Toto je podľa 
nás podvodom voči rómskej komunite, ktorej sa malo z uvedených finančných prostriedkov pomôcť.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Každý má právo podať si žiadosť o pridelenie bytu, podmienky prideľovania 
bytov máme určené vo VZN.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Tu sa bavíme o tom, že ste nám nepovedali závažné veci -  50% uzavretých 
zmlúv, 2 asistenti, len 22 bytov sa môže podporiť, prečo nám ŽoNFP nebola zaslaná? Vedel o tom HKO?
Ing. Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Moja kontrola je POST. Ani v minulosti mi nikdy nehovorili 
o akciách a projektoch ktoré sa vybavujú, lebo sa žiadosti väčšinou vybavujú cez špecialistov na to určených. 
Radoslav Králik, poslanec OZ: Chceli by sme vedieť Váš názor, či sa postupovalo tak ako sa malo.
Ing. Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: OZ ma môže uznesením poveriť vykonaním kontroly.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Starosta my sme ti dôverovali, prečo bola žiadosť podaná 15.11.2024 a nám bola 
poslaná až 21.1.2025?
Ing. Zuzana Fleischhackerová: 15.1 1.2025 bol posledný termín na podanie žiadosti.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Prečo sa ŽoNFP neposlala vtedy aj nám? Prečo sme 2,7 mil. eur neminuli radšej 
na vykúpenie pozemkov pod osadou? Prečo si do toho zatiahol nás? Janka, ty si o tom vedela?
Jana Slabejová, ekonómka obce: Od začiatku som s tým nesúhlasila. Vedela som časť, keď som mala nejaké 
pripomienky, tak potom mi nebolo nič doručené. O ničom som nebola informovaná.
Dušana Ilavska, poslanec OZ: Navrhujeme prijať uznesenie o zrušení uznesenia č. 51/2024 zo dňa 28.11.2024. 
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

ruší
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Pribyline č. 51/2024 zo dňa 28.11.2024.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Michal Forgáč, Dušana llavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, 5
Proti: 0
Zdržal sa: Diana Tomašíková, 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Dušana llavská, poslanec OZ: A ďalej navrhujeme prijať uznesenie o vybavení sťažnosti a petície nájomníkov 
NBD, ktoré sme teraz zrušili.
Predseda návrhovej kotnisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

berie na vedomie
Informáciu o vybavení sťažnosti a petície nájomníkov NBD.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Michal Forgáč, Dušana llavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, 5
Proti: 0
Zdržal sa: Diana Tomašíková, 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Dušana llavská, poslanec OZ: Prosím starostu, aby o zrušení uznesenia informoval sprostredkovateľský orgán, 
kde bola žiadosť podaná. A navrhujem prijať uznesenie o vykonaní kontroly podania žiadosti.
Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
úlohu pre hlavného kontrolóra obce: vykonať kontrolu a preverenie podania žiadosti o poskytnutie nenávratného 
finančného príspevku, kód výzvy: PSK-UV-009-2024-DV-EFRR.



I

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Michal Forgáč, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, 
Diana Tomašíková, 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 6
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Tento bod urobil niečomu koniec a niečomu začiatok. Veľmi dobre viem, prečo 
sa to stalo. Pán starosta, rozprávam k tebe. Všetky znalosti ktoré mám ohľadom týchto vecí, a tým dňom, keď si 
ma odvolal z funkcie zástupcu starostu sa mi trošku rozviazali ruky. Takže ja budem vedieť ľuďom vysvetliť, 
prečo táto situácia nastala, a ty budeš mať v obci úlohu si to obhájiť. Zavádzajúce kroky z obecného úradu, ktoré 
sme ti avizovali dosť dlhú dobu, že sa obklopuješ zlými ľuďmi, že som ti ponúkla v októbri spoluprácu, aby si 
urobil krok, ktorý by situáciu zachránil, neurobil si ani jednu vec aby si situáciu v obci ukľudnil, práve že si ju 
dostal ešte do situácie horšej. Občania, nehovorím že všetci, sú pobúrení z toho, čo sa tu všetko deje. Veci, ktoré 
mali byť vyriešené pred 2 rokmi nie sú vôbec vyriešené. A ja sa nebudem zúčastňovať takýchto sedení, ktoré 
nemajú riešenie a nepodporím ani takéto podlé veci, ktoré sú na nás pripravované. Dnes som nabrala odvahu na 
to povedať ti, že do svojho kresla nepatríš. Navrhovala som ti, aby si odvolal mňa a aby si odišiel aj ty. Pretože 
toto čo sa tu deje. občania s tým nesúhlasia, aspoň väčšina. Vynaložíme všetko úsilie na to, aby si v tom kresle 
sedel čo najkratšie. Ak si predstavuješ tvoju ďalšiu 2-ročnú prácu týmto štýlom, tak si na veľkom omyle. Ak 
chceš ušetriť peniaze z rozpočtu na referendum, ktoré vôbec nemusí byť, a zvážiš si svoj postoj a realitu, ktorá tu 
teraz nastala, ušetríš peniaze občanom. Občania ťa volili a občanom sa máš zodpovedať. A nie - poslancov mať 
za nič, občanov mať za nič, nevypočuť si, utekať zo zastupiteľstiev, ráno vstať a ísť sa voziť na aute po dedine -  
takto ťa majú ľudia v očiach. Budeš mať veľký problém sa obhájiť, zvažuj svoje kroky čo robíš, pretože toto 
bola tá posledná kvapka. Ďakujem.
Dianka, prajem ti veľa úspechov.
Jaroslav Jurík: Prečo sa nerobí videozáznam z celého zasadnutia OZ, aby to videli všetci v dedine? Dano, kúpil 
si tým deťom do klubovne tie veci, čo som ti vravel? Vyšli výzvy, šli sme do nejakej? Detské ihrisko nemáme 
v obci.
Lucia Funiaková: 15 rokov robím v obchode v Pribyline, každý deň som v kontakte s rómskymi spoluobčanmi, 
a vidím ako sa zmenila situácia za posledné 2 roky. Nekomunikujete, nedržíte spolu a zatiaľ najvážnejší problém 
tejto obce rastie a nerieši sa.

Na záver starost.a obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 18:55 hod.

Zapísala:
Ing. Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia: 
Diana Tomašíková 
Radoslav Králik

Starosta obce: 
Daniel Pokrievka


